香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

金獎 Gold Award

中小企界別 — 建造業、製造業及工業服務 SMEs – Construction, Manufacturing and Industrial Services



豐能顧問有限公司 BeeXergy Consulting Limited

豐能顧問有限公司致力推動「可持續發展的新文化」,不斷為追求更好的綠色生活而努力。自2014年以來,公司實施了綠色辦公手冊和綠色採購政策,同時亦自行設計屋宇裝備智能系統遙控電器開關,員工只需要透過智能程式或平板電腦就可調控辦公室的燈光、空調等,更方便及有效地實踐節能。

BeeXergy Consulting Limited (BXG) is dedicated to promoting the notion of "Motivating a New Culture of Sustainability Quality" and continues to strive for a better green living. Since 2014, BXG has implemented Green Office Manual & Green Procurement Policy, and self-developed a building equipment smart system with remote control on electrical appliances. Staff can control the lighting and air conditioning system through applications or tablets, thus enabling a more convenient and effective way of energy saving.



於辦公室全面實施廢物管理政策,例如在回收桶 頂部安裝雷達感應器,監測廢物充填率,從而提高 員工對廢物的關注。

Fully implementing waste management policy in the office, such as installing radar sensors on top of recycling bins to monitor waste filling rate so as to raise staff awareness on waste generation.



新辦公室約八成的傢俱來自舊辦公室,並收集及 重用附近公司棄置的傢俱,節省資源。

Reusing about 80% of furniture from the Company's old office when moving to the new office site and collecting furniture from disposed by a company nearby for reuse to conserve resources.



將不同的廢料升級再造為辦公室用品,例如將廢舊木材再造為長椅、將酒箱再造為層架作儲存用途。 Upcycling different waste materials into useful products in its office, such as upcycling waste wood as bench and transforming wine crates into shelves for storage.